
 

 

 

Αθήνα, 24 Ιανουαρίου 2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ  

 

Προς: τον Υπουργό Υγείας 

Θέμα: Σοβαρή καταγγελία από 10 παθολόγους για την κατάσταση στο 

Γενικό Νοσοκομείο Πύργου 

 

Την άκρως επικίνδυνη για τους ασθενείς, αλλά και τους ίδιους κατάσταση που 

επικρατεί στο Γενικό Νοσοκομείο Πύργου καταγγέλλουν, με επιστολή τους, οι 

10 παθολόγοι γιατροί που καλούνται να πραγματοποιήσουν εφημερίες στο 

συγκεκριμένο νοσηλευτικό ίδρυμα, μετακινούμενοι από την Πάτρα και την 

Τρίπολη εδώ και 9 μήνες, διότι η παθολογική κλινική του Νοσοκομείου 

Πύργου έχει μείνει με μόλις έναν γιατρό για τις ανάγκες ενός πληθυσμού 

συνολικά 160.000 κατοίκων.  

Η επιστολή - καταγγελία τους κοινοποιήθηκε στη διοίκηση του Γ.Ν. Πύργου 

και στην 6η ΥΠΕ, ενώ κατατέθηκε στην Εισαγγελία Πύργου. Όπως σε αυτή 

αναφέρεται «το πρόβλημα είναι γνωστό στην κυβέρνηση, στο υπουργείο και 

στην Υγειονομική Περιφέρεια, με δεσμεύσεις για την επίλυσή του (από τους 

προαναφερθέντες αρμόδιους φορείς) από την περασμένη άνοιξη, χωρίς μέχρι 

και σήμερα να έχει δοθεί λύση, παρά και τις συνεχείς οχλήσεις των 

μετακινούμενων από νομό σε νομό παθολόγων ιατρών.» Μάλιστα εξηγούν 

στην επιστολή τους τις εξωπραγματικές ανάγκες στις οποίες καλούνται να 

ανταπεξέλθουν, λέγοντας χαρακτηριστικά ότι «η παθολογική κλινική 

λειτουργεί με επισφαλείς συνθήκες εφημέρευσης τόσο για τους γιατρούς όσο 

και για τους ασθενείς με έναν μόνο μόνιμο παθολόγο».  

Σύμφωνα με την επιστολή η κατάσταση στο συγκεκριμένο νοσοκομείο 

οξύνθηκε μετά την παραίτηση μέσα σε διάστημα λίγων μηνών 17 γιατρών 

«λόγω των απαράδεκτων συνθηκών που επικρατούν», μεταξύ των οποίων 

και 3 παθολόγων. Έκτοτε παραμένει εντελώς υποστελεχωμένο, με την 

Παθολογική Κλινική να λειτουργεί σε επισφαλείς συνθήκες, με παθολόγους 
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από την Αχαΐα και την Αρκαδία, έπειτα από «εντέλλεσθε» της 6ης ΥΠΕ. Οι 

τελευταίοι καλούνται να εφημερεύουν σε έναν άγνωστο γι' αυτούς χώρο, 

καλύπτοντας ανάγκες συν 160.000 κατοίκων του Νομού Ηλείας, εκτός των 

νοσηλευτικών ιδρυμάτων που έχουν οργανικές θέσεις. 

Την ίδια ώρα, σύμφωνα με τους γιατρούς, μόνο η Παθολογική του Γ.Ν.  

Πύργου κατά μέσο όρο νοσηλεύει 50 ασθενείς, συν τουλάχιστον 20 άτομα 

«ύποπτα» ή νοσούντα με COVID-19 στις υπόλοιπες κλινικές. Δηλαδή, ο 

μοναδικός κάθε μέρα εφημερεύων ιατρός καλείται να εξετάσει τουλάχιστον 70 

άτομα, να ρυθμίσει τη φαρμακευτική τους αγωγή, τα εξιτήρια κ.λπ. 

Εκτός αυτού, όπως αναφέρουν και στην επιστολή τους οι 10 γιατροί, ο 

μοναδικός εφημερεύων καθημερινά ρυθμίζει τις διακομιδές και είναι 

υπεύθυνος για εκτιμήσεις που ζητούνται σχετικά με νοσηλευόμενους σε άλλες 

κλινικές! 

Παράλληλα, ενδεικτικά περιγράφουν την εφημερία στις 30 Δεκεμβρίου όπου ο 

εφημερεύον παθολόγος εξέτασε 101 ασθενείς, 84 στην κλινική και 17 

περιστατικά στο ΤΕΠ λοιπής νοσηρότητας καθώς και τις εισαγωγές από τα 

ΤΕΠ υπόπτων -επιβεβαιωμένων περιστατικών και άλλα 104 στις 31/12, με τα 

τελευταία 4 (τη συγκεκριμένη μέρα) περιστατικά, μάλιστα, να χρήζουν 

νοσηλείας σε Μονάδα Αυξημένης Φροντίδας! 

Οι γιατροί διερωτούνται πώς είναι δυνατόν ένας γιατρός να αντεπεξέλθει σε 

μια εφημερία με τέτοιον όγκο δουλειάς όπου δεν του αρκούν καν οι 24 ώρες, 

αλλά και τι θα συμβεί αν ταυτόχρονα συμπέσουν δύο επείγοντα περιστατικά ή 

αν ο ίδιος πάθαινε κάτι ή ακόμα και αν χρειαζόταν μια διακομιδή βαρέως 

πάσχοντος ασθενούς σε άλλο νοσοκομείο και απαιτούν άμεση λήψη μέτρων, 

υπογραμμίζοντας ότι δεν μπορούν να ανεχθούν άλλο αυτή την κατάσταση. 

Κατόπιν των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κος Υπουργός: 

1. Γνωρίζει τα  προβλήματα που αντιμετωπίζει το Γενικό Νοσοκομείο 

Πύργου και την δύσκολη κατάσταση που επικρατεί σε αυτό εν μέσω 

του 5ου κύματος πανδημίας;  

2. Ειδικότερα, είναι ενήμερος για τα κενά που υπάρχουν στο 

νοσοκομείο ανά κλάδο και ειδικότητα και ποιες πρωτοβουλίες θα 



λάβει ώστε να καλυφθούν άμεσα τα κενά που υπάρχουν τόσο σε 

ιατρικό όσο και σε παραϊατρικό προσωπικό; 

3. Ποιά άμεσα μέτρα  προτίθεται να λάβει για να αντιμετωπιστούν όλα 

όσα συμβαίνουν, έτσι ώστε να μην καταρρεύσει το Νοσοκομείο 

Πύργου το οποίο καλύπτει ανάγκες συν 160.000 κατοίκων του 

Νομού Ηλείας για να μπορούν να εξυπηρετούνται σε αυτό 

καθημερινά έχοντας δημόσια και δωρεάν υγεία;  

4. Με ποιο τρόπο θα εξασφαλισθεί η συνεχής και αδιάλειπτη 

λειτουργία του Νοσοκομείου έτσι ώστε να καλύπτονται οι 

στοιχειώδεις ανάγκες Νοσοκομειακής και  Υγειονομικής περίθαλψης 

και οι πολίτες να αισθάνονται ασφάλεια; 

5. Για ποιο λόγο δεν χαρακτηρίζεται το Νοσοκομείο Πύργου ως 

Νοσοκομείο άγονης-προβληματικής ζώνης ώστε να δοθούν 

περισσότερα κίνητρα στελέχωσής του, όπως είχαν προτείνει οι 

γιατροί;  

6. Τι μέτρα θα ληφθούν ώστε να μην είναι άκρως επικίνδυνη η 

καθημερινότητα για τους ίδιους τους ιατρούς και τους ασθενείς;  

7. Γιατί δεν δρομολογείται μια άμεση, ξεχωριστή, ταυτόχρονη 

προκήρυξη όλων των κενών οργανικών θέσεων παθολόγων έτσι 

ώστε να ενισχυθούν εκτός του Νοσοκομείου του Πύργου και όλα τα 

νοσηλευτικά ιδρύματα συνολικά; 

8. Τι μέτρα θα ληφθούν έτσι ώστε να έχουν πρόσβαση οι οικονομικά 

ευάλωτοι και ανασφάλιστοι πολίτες, οι οποίοι έχουν οδηγηθεί σε 

αδιέξοδο λόγω της  αναστολής λειτουργίας των τακτικών ιατρείων, 

με αποτέλεσμα να μην τους επιτρέπεται πλέον η πρόσβαση στις 

υπηρεσίες του Νοσοκομείου;  

9. Υπάρχει πρόβλεψη μονίμων προσλήψεων προσωπικού και αν ναι, 

ποιων ειδικοτήτων και εντός ποιου χρονικού πλαισίου; 

10. Πόσοι συμβασιούχοι τόσο σε ιατρικό -παραϊατρικό τόσο και σε 

νοσηλευτικό προσωπικό υπάρχουν στο νοσοκομείο του Πύργου και 

υπάρχει πρόβλεψη για την μονιμοποίησή τους ώστε να καλυφθούν 

οι πάγιες ανάγκες του Νοσοκομείου;  

11. Προβλέπεται να μετατραπούν  όλες οι συμβάσεις σε Αορίστου 

Χρόνου;  



12. Για ποιο λόγο δεν εντάσσεται το ιατρικό και νοσηλευτικό 

προσωπικό στα βαρέα και ανθυγιεινά, όπως ζητείται έντονα – και 

δίκαια – τα τελευταία χρόνια;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

 Φωτεινή Μπακαδήμα 




